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Svar på interpellation från Christer Lidgard (C) angående 
fällda träd längs med Sveavägen. 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 10 juni 2024 ställde Christer 
Lidgard (C) en interpellation till mig gällande fällda träd längs med 
Sveavägen.


Interpellationen utmynnar i 5 frågor som jag besvarar enligt 
följande: 

Anledningen till att det dröjde en tid med att fälla den sjuka almen längs 
Sveavägen är att alla almar i kommunen inventeras under växtsäsongen 
för att identifiera om de är angripna av almsjuka. Därefter görs en 
samlad beställning på fällning av alla drabbade träd. Fällningen sker på 
vintern. Då dessa träd växte i en allé måste även en dispensansökan 
skickas till Länsstyrelsen. Länsstyrelsen har långa handläggningstider, 
därav dröjde fällningen. Tillstånd från länsstyrelsen fanns vid tidpunkten 
för fällning.


Almen på den motsatta sidan av vägen kan måhända se välmående ut 
men var tyvärr också drabbad av almsjuka och var i stort sett död. 
Förvaltningen var tvungen att fälla även detta träd.


De stamdelar som lagts på Kyrkängen vid korsningen Auravägen/
Natanel Beskows väg härstammar från en påkörd ask i Henrik Palmes 
allé som var tvungen att tas ned i maj 2024 av säkerhetsskäl. Denna 
ask har således inget att göra med de almar som togs ner på 
Sveavägen.


Robert Nibelius (M)

Ordförande Tekniska Nämnden



